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Vážení spoluobčané,

   Dovolte,  abychom Vás oslovili před nastávajícími komunálními volbami a předložili Vám 
program, se kterým naši kandidáti vstoupí do volební soutěže. Ti, kteří budou, díky Vaším 
hlasům zvoleni, ho pak budou v zastupitelstvu města prosazovat.

  Právě končící volební období ukázalo, že náš volební program je reálný a dá se splnit. 
Především díky tomu, že jsme měli svoje zastoupení v radě města, se nám podařilo splnit 
větší část našeho volebního programu za volební období 2014 – 2018. Do volebního 
programu si dáváme konkrétní  reálné věci, které je potřeba ve městě řešit. To, co se nám 
nepodařilo splnit, je určitý kompromis v rámci koalice, kdy jsme nechtěli zablokovat řešení 
některých problémů. Například jsme prosazovali parkování na náměstí přes platební 
terminály, bez závor. Většina koaličních partnerů chtěla závory. Nakonec jsme souhlasili 
s tímto řešením, protože naše varianta může být za současné situace kdykoliv realizovaná a 
máme v novém volebním programu, že budeme prosazovat bezzávorový systém parkování 
na náměstí. Budeme se také snažit, aby byli do bezplatného systému parkování zahrnutí i 
majitelé průkazek ZTP, kteří sem musí zajíždět ke svým lékařům. 

   V tomto období došlo k realizaci mnohých investičních akcí, pro připomenutí uvedeme 
jenom několik: -    rekonstrukce ulic Vladislavova, Klicperova, Sportovní a dalších                       

na městském stadionu výměna umělé trávy na hřišti pro pozemní hokej

- výměna oken a oprava střechy na 1. základní škole

- zateplení všech školek

- podjezdy mostů na cyklostezce přes město

- parkovací systém na náměstí

-  rekonstrukce školní jídelny 3. základní školy 

- zahájená rekonstrukce městského bazénu a Tyršova koupaliště  a mnoho 
dalších  

(více ve výroční zprávě )  

    Všechny audity, které proběhly k hospodaření města ukázaly na to, že město v tomto 
volebním období hospodařilo velmi dobře.

    Na základě těchto výsledků můžeme konstatovat, že naši zastupitelé přispěli k tomu, že 
město Rakovník se dále úspěšně rozvíjí.
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   Letos stojíme před důležitými volbami, ve kterých se bude rozhodovat o tom zda 
nastoupený trend bude pokračovat  a nebo bude město ve svém vývoji stagnovat. Naše 
strana chce prostřednictvím svých zvolených zastupitelů prosazovat v jednotlivých oblastech 
tyto  úkoly :

Oblast výstavby a  investic :

  Jedním z nejdůležitějších úkolů pro rozvoj města je schválení Územního plánu Rakovníka.

  Při jeho zpracování došlo k mnoha připomínkám od občanů města, které se musely 
zapracovat. Z toho důvodů se jeho schvalování posunulo. Pokud se dostaneme do městského
zastupitelstva, budeme se snažit prosadit jeho realizaci.

  Jednou z  opomíjených části Rakovníka je sídliště Šamotka, kde se investovalo podstatně 
méně, než do jiných sídlišť města. Proto bychom chtěli spolu s obyvateli tohoto sídliště 
připravit plán jeho revitalizace a realizovat ho dle finančních možností města co nejdříve.

  V novém volebním období bude provedena výstavba přivaděče z R 6 do Rakovníka a 
zahájená výstavba obchvatu města. Zde  podpoříme  vše co tuto výstavbu urychlí.  

 Na městském úřadu existuje plán oprav  chodníků , budeme prosazovat jeho plnění. Chceme
také prosadit, aby byl zpracován i plán oprav komunikací ve  městě  a  realizován.

  V tomto volebním období by se mělo postavit v Rakovníku několik bytových jednotek, zde 
budeme prosazovat, aby na těchto nově vzniklých sídlištích byla i patřičná občanská 
vybavenost.

  Již několik volebních období se řeší prostranství nad Vysokou bránou směrem k sídlišti 
Mýtská. Domníváme se, že řešením by mohla být realizace Územního plánu.

  Jedním z našich nejdůležitějších úkolů je podpora výstavby startovacích a sociálních bytů se 
sníženým nájemným. Jde zde především o bydlení pro mladé začínající rodiny, pro které jsou 
dnes hypotéky nedostupné, a pro rodiny s nízkými příjmy. V parlamentu ČR je připraven 
k projednání zákon, který městům takovou výstavbu přímo nařizuje. Tento zákon plně 
podporují i poslanci za KSČM.

Oblast  sportu :

   V posledním období se hodně diskutovalo o tom, zda převzít sportovní halu pod správu 
města. Složení současného zastupitelstva rozhodlo, že se hala nepřevezme pod správu 
města. Byly různé návrhy, např. ji zbourat a udělat na jejím místě parkoviště pro bazén a 
další. Hlavním důvodem bylo, že před městem stojí v současné době realizace mnoha 
investičních akcí a byly obavy z toho, zda město bude mít dostatek finančních prostředků.
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My se budeme snažit v novém zastupitelstvu prosadit převzetí haly, která nepotřebuje 
rekonstrukci ihned, potřebuje jenom peníze na provoz. Jsme přesvědčeni o tom, že tato hala 
je na velmi výhodném místě a po její rekonstrukci se zde můžou hrát všechny kolektivní 
sporty. Dnes jezdí trénovat a hrát někteří sportovci mimo Rakovník, protože současné 
rozměry haly nejsou pro daný sport vhodné. Hala se dá využít i na hudební koncerty, na 
různé soutěže pro školy, podniky a další.

  Velkým problémem minulých zastupitelstev bylo spravedlivé rozdělení grantů na sport. 
Současné zastupitelstvo toto chtělo řešit, byl schválen nový postup při rozdělování 
sportovních grantů tak, aby bylo motivováno co nejvíce dětí a mládeže. Problémem ale je, že
se granty dostávají jenom na děti, které mají trvalý pobyt v Rakovníku, tím se stává, že část 
mužstva dostane grant a ostatní, kteří za toto družstvo hrají, na grant nemají nárok. Proto se 
budeme snažit, aby se grant týkal všech, kteří v daném družstvu hrají.   

  Jednou z nejdůležitějších investičních akcí v současnosti je přestavba plaveckého bazénu a 
Tyršova koupaliště. I přes počáteční problémy se daří tyto akce realizovat. Budeme 
podporovat všechny kroky města k tomu, aby tato akce byla úspěšná a aby se občané 
Rakovníka a okolí mohli co nejdříve koupat.

Oblast  kultury :

  V této oblasti nám jde především o to, aby v rozpočtu města byl dostatek finančních 
prostředků na kulturu. Město má mnoho kulturních akcí, které mají již svou tradici  a my 
chceme, aby mohly pokračovat. Především se budeme podílet na spravedlivém rozdělování 
grantů. Budeme podporovat vystupování místních amatérských souborů, včetně prezentace 
ZUŠ v kulturních městských zařízeních.

Oblast sociálních  věcí :

  Zde chceme pomáhat především rodinám, které jsou ve finanční tísni. Budeme se snažit 
prosadit vytvoření městského fondu pro žáky a studenty ze sociálně slabších rodin na 
zaplacení kroužků, školních výletů.

 V tomto volebním období se nám dařila spolupráce se Svazem zdravotně postižených. 
V dalším období chceme v této spolupráci pokračovat a budeme využívat jejich náměty pro 
spokojený život postižených spoluobčanů.

  Důležitou roli ve městě sehrává i pečovatelská služba. Budeme řešit její opodstatněné 
potřeby.  

  Budeme také pokračovat v naších aktivitách v komisi pro Sociální a právní ochranu dětí, 
která je významným pomocníkem starosty města. Budeme se podílet na rozdělování grantů 
na prevenci proti patologickým jevům.                                                                                                  
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Současné zastupitelstvo zavedlo do praxe „senior taxi“, které se osvědčilo a je hojně 
využívano občany Rakovníka. Budeme podporovat jeho činnost i nadále. 

Oblast financí v činnosti zastupitelských orgánů a městského úřadu :                                   
Poslední  finanční audit ukázal na to, že město je na tom v oblasti financí velmi dobře, 
nejlépe v historii města. Tento trend chceme i nadále udržet,

V tomto volebním období se udělalo hodně pro to, aby bylo financování městského úřadu 
průhledné. Toto chceme prosazovat i v dalším období.

 Při výběrových řízeních budeme podporovat především místní firmy a firmy, které se při 
pracích pro město osvědčily.   

 I přesto, že jsou neustále tlaky na to , aby město zrušilo zákazovou vyhlášku na hazard 
budeme i nadále bojovat za její zachování.

  Budeme seznamovat občany města s plněním ročních rozpočtů města a s jeho přípravou na 
další období.

  Na základě toho, že je čím dál větší zájem u veřejnosti o jednání zastupitelstva budeme se 
snažit prosadit, aby záznam z jednání zastupitelstva byl on-line dostupný trvale. Takto si 
může veřejnost kontrolovat hlasování a vystupování jednotlivých zastupitelů.

Oblast  školství :

  V této oblasti budeme usilovat o podporu zdravé soutěživosti mezi školami, třídami i žáky, 
nejen při výuce jazyků a ostatních předmětů, ale i zájmové a sportovní činnosti. K tomu 
budeme směřovat podporu cestou grantů.

  Velmi důležité je i pravidelné oceňování nejlepších pedagogů i žáků, které budeme plně 
podporovat.

  Naší účasti ve školních radách chceme pomáhat školám při řešení jejich problémů.

  Dost velkým problémem v poslední době je, že rodiče dětí, které jsou ve školce, musejí 
zůstávat v práci o něco déle  a proto chceme vyvolat jednání s ředitelkami školek o možnosti 
prodloužení provoní doby školek.

Oblast životního prostředí :

  Budeme podporovat další etapy obnovy zeleně v městských parcích a dalších lokalitách.

Budeme také podporovat všechny postupy, které povedou k možnostem vyšší zadrženosti 
vody v  krajině.
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Od začátku současného volebního období se snažíme spolu s odborem životního prostředí 
prosadit vybudování monitorovacího zařízení pro zjišťování stavu ovzduší ve městě. Napsalo 
se mnoho žádostí i přímo na ministry životního prostředí i zdravotnictví, ale žádná odpověď 
nepřišla. Proto budeme v této činnosti pokračovat i nadále. Domníváme se, že každý náš 
občan má právo vědět vše o tom, v jakém ovzduší žije.

  Budeme také podporovat akce pro děti, které budou zaměřené na utváření kladného 
vztahu k přírodě a životnímu prostředí.   

       Předložený volební program je naším námětem, kterým chceme přispět k příjemnějšímu 
životu občanů v našem městě a jeho dalšímu rozvoji. Věříme, že pro Vás bude motivací a 
pomůžete jej doplnit o další konkrétní cíle. Přijďte i s náměty směřujícími k lepšímu 
fungování zastupitelstva města. Své návrhy nebo připomínky volejte na tel. Číslo 313512235,
nebo můžete využít tuto e-mailovou adresu.

     

  

  

  

  

 


